



Styrelsemöte

3/4-23, 15.00, Sociologen G101

1 § Mötet öppnas

15.16

2 § Närvarande styrelsemedlemmar

Kommunikationssamordnare: Vicky Rubin

Kommunikationssamordnare: Amalia Degler

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

Ledamot: Vendela Norell

Karriär Samordnare: Sebastian Gadd

Ekonomiansvarig: Lovisa Fridqvist

Ordförande: Agnes Enterman

Vice Ordförande: Erika Kalnak Jönsson

Sekreterare: Anna Waldén

3 § Frånvarande styrelsemedlemmar

Ingen

4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Agens Enterman

Sekreterare: Anna Waldén

5 § Val av justerare tillika rösträknare

Vice Ordförande: Erika Kalnak Jönsson

6 § Godkännande av dagordningen

Ja



7 § Information från styrelsemedlemmar

- Presentationsrunda
- Information om styrelsen från ordförande
 - Hur styrelsemöten fungerar, de är obligatoriska men kan man inte komma hör man av sig
 - Likea PiLs inlägg på sociala medier
 - Kalender i doktrinerna så att man har koll på vad som händer framöver, uppdatera och håll koll på doktrinerna
 - Kommunikation - aktivitet och PiLA har kvar sina egna instagrams men taggar PiL så att de kan reposta
 - Ledamot - Skulle kunna ha koll på och lägga till/ta bort folk från hitract, Amalia fixar så att ledamot eventuellt alla i styrelsen blir admins
 - Samordnare - Utskottsträffar ska ske i april och november
 - Samordnare - Vi ska sätta större krav på att det ska ske minst 2 aktiviteter (2 sport, 2 fest, 2 evenemang) per termin, måste bokas typ ett halvår i förväg så att vi har framförhållning och har koll framåt i tiden,
 - Samordnarna vänder sig till Sekreterare och Kommunikation och meddelar vad som kommer ske nästkommande månad
 - Presentera PiL på kurser för de som läser fria kurser. *Framförallt till Ekonomi, Metod, Arbetsrätt 1 på hösten. Ordförande och Sekreterare pratar på sina kurser nu.*
- Gruppkontrakt
- Informera om vad som togs upp på senaste styrelsemötet
- Informationsblad

8 § Punkter att diskutera

- Hur har överlämningarna gått? Hur går det på posterna? Något som varit krångligt hittills?
- Problem med tvåstegsverifiering på Drive

Alla överlämningarna har gått bra. Frågor om budget från utskotten och frågor om workshop till PiLA.

- Paradisbalen

Möte med Paradisutskottet efter balen. Ordförande pratar om det på Ordförandemötet. Så det bokas till nästa år.



- Fadderutbildning

- Anmodan till vårbalen i Uppsala

Vi har fått anmodan till Uppsalas bal 13 Maj, kul! Sista dagen att tacka ja är 5/4. Ordförande kollar med gamla styrelse om betalning. Alla får fundera i ett dygn.

- Kårferens

Samhällsvetarkåren vill ha en kårferens. Syfte med att bidra till engagemang. Ordförande har svarat ja, det är intressant för oss i PiL.

- Nominera kandidat till P-riks - ledamot med näringslivsansvar

Ordförande bifogar.

- Kickoff för styrelsen? Förslag?

Boka biljard, grillkväll, picnic. Ordförande kollar på det. Om man kommer på bra förslag får man skriva till Ordförande.

- Studiecirklar

Frågor från Utskotten och alla inte är bekväma med att signera med bankID. Låter som vi måste se över det och ev. informera bättre. Ev. behålla de "naturliga" studiecirkelarna.

- Event

Viktigt att alla går på alla aktiviteter om man kan! Kommer bli lättare nu när det blir bättre framförhållning.

9 § Övriga frågor

- Lagringsutrymme på Kommunikations Drive

Ekonomi och Kommunikation kollar på förslag, kostar 19 kr i månader eller årsvis 200 kr per år.

- Keyflow

Kommunikation kollar eventuell spons från Keyflow.

10 § Kalender för kommande period

- Fotbollsträningar varje tisdag
- Paradisbalen 13/4
- Ordförandeträff i Stockholm v. 16

11 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte

Förslag skickas i Teams chatten.



12 § Mötet avslutas

16.54